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Rybářský spolek P. Týnec, z. s.   5.000,- Kč 
Myslivecký spolek P. Týnec  15.000,- Kč 
TJ Sokol Panenský Týnec  40.000,- Kč 
Komunita Tejnecko, z. s.  45.000,- Kč 
II. schvaluje: 
a) Veřejnoprávní smlouvu č. 2019/01 o poskytnutí příspěvku z rozpočtu Městyse Panenský Týnec mezi 
městysem a Sdružením hasičů Čech, Moravy a Slezska, Sborem dobrovolných hasičů; 
b)Veřejnoprávní smlouvu č. 2019/02 o poskytnutí příspěvku z rozpočtu Městyse Panenský Týnec mezi 
městysem a Českým svazem včelařů, o. s. základní organizací Peruc; 
c) Veřejnosprávní smlouvu č. 2019/03 o poskytnutí příspěvku z rozpočtu Městyse Panenský Týnec mezi 
městysem a Základní školou Panenský Týnec, okres Louny; 
d) Veřejnoprávní smlouvu č. 2019/04 o poskytnutí příspěvku z rozpočtu Městyse Panenský Týnec mezi 
městysem a Oblastním spolkem Českého červeného kříže Louny, místní skupinou Panenský Týnec; 
e) Veřejnoprávní smlouvu č. 2019/05 o poskytnutí příspěvku z rozpočtu Městyse Panenský Týnec mezi 
městysem a Rybářským spolkem Panenský Týnec; 
f) Veřejnoprávní smlouvu č. 2019/06 o poskytnutí příspěvku z rozpočtu Městyse Panenský Týnec mezi 
městysem a Mysliveckým spolkem Panenský Týnec; 
g) Veřejnoprávní smlouvu č. 2019/07 o poskytnutí příspěvku z rozpočtu Městyse Panenský Týnec mezi 
městysem a Tělovýchovnou jednotou Sokol Panenský Týnec; 
h) Veřejnoprávní smlouvu č. 2019/08 o poskytnutí příspěvku z rozpočtu Městyse Panenský Týnec mezi 
městysem a Komunitou Tejnecko, z. s. Panenský Týnec; 
a pověřuje starostu k jejich uzavření 
Výsledek hlasování: Pro 8. Proti 0. Zdrželi se 0.  
Usnesení č. 02/2019/10 bylo schváleno.  
8. Schválení rozpočtu městyse pro rok 2019 Předsedající předal slovo Lucii Šebkové, předsedkyni Finančního výboru, která seznámila přítomné s návrhem rozpočtu městyse na rok 2019 (příloha zápisu č. 7), tak jak byl vyvěšen na úřední desce po dobu od 8. 3. 2019 do 24. 3. 2019. Zastupitelé se s rozpočtem seznámili před zasedáním.  Na poradě se poté zastupitelé dohodli, že návrh rozpočtu bude navýšen o částku na rekonstrukci topení ve vilce u základní školy. Po opravě topení dojde k navýšení nájmu. Konečný rozpočet ke schválení je 10 005 tis. Kč, výdaje 9 491 tis. Kč. Zastupitelé se dále shodli, že pro příští rok již nebude schvalováno rozpočtové provizorium, ale rozpočet se bude připravovat tak, aby bylo možné schválit jej již na konci roku. Předsedající poté informoval o platném rozpočtu městyse na rok 2019. Předsedající vyzval přítomné zastupitele a veřejnost k vyjádření se. Nikdo se nevyjádřil. Bylo hlasováno o jeho schválení.  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Panenský Týnec schvaluje rozpočet Městyse Panenský Týnec na rok 2019 dle 
předloženého návrhu s příjmy ve výši 10 005 tis. Kč a výdaji ve výši 9 491 tis. Kč, přebytek ve výši 514 
tis. Kč. Závazné ukazatele schváleného rozpočtu jsou oddíly a paragrafy. 
Výsledek hlasování: Pro 8. Proti 0. Zdrželi se 0.  
Usnesení č. 02/2019/11 bylo schváleno.  
9. Schválení stanov Mikroregionu Perucko Předsedající informoval, že se žádostí na kompostéry jsme uspěli. K žádosti je však potřeba, aby měl mikroregion založený účet u ČNB, který mikroregion v tuto chvíli nemá. Následkem toho bylo zjištěno, že stanovy Mikroregionu jsou neplatné a je potřeba je změnit (příloha 8 zápisu). Předsedající stanovy upravil tak, aby neodporovaly zákonu. Předlohou byl použit vzor stanov, které vypracovalo Sdružení měst a obcí. Stanovy byly projednány na valné hromadě mikroregionu. Základní body stanov zůstaly stejné, pouze byly doplněny některé informace, které v předchozích stanovách chyběly. Po projednání na valné hromadě byly stanovy předloženy ke kontrole paní Gotthardové z krajského úřadu. Nyní je potřeba stanovy schválit zastupitelstvy všech členských obcí. Předsedající vyzval přítomné zastupitele a veřejnost k vyjádření se. Nikdo se nevyjádřil. Proběhlo hlasování o návrhu. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Panenský Týnec schvaluje stanovy Dobrovolného svazku obcí Mikroregion 
Perucko. 
Výsledek hlasování: Pro 8. Proti 0. Zdrželi se 0.  
Usnesení č. 02/2019/12 bylo schváleno.  
10. Různé Předsedající informoval přítomné, že byla jmenována konkursní komise (příloha 9 zápisu) pro výběr ředitele/ředitelky Základní školy Panenský Týnec. Členy konkursní komise jsou jmenováni Bc. Jiří Čížek a Jaroslav Korous jako zástupci zřizovatele, Mgr. Alena Zábojníková jako člen určený Krajským úřadem Ústeckého kraje, Mgr. Jaroslava Boudová - člen České školní inspekce, Mgr. Miroslav Šindler, ředitel Základní školy ve Slaném jako odborník v oblasti státní správy ve školství, Mgr. Taťana Kuhnová, jako pedagogický pracovník Základní školy Panenský Týnec a Petr Dubiel jako člen školské rady. Všichni nominaci přijali. Lucie Šebková ještě doplnila termíny spojené s konkursem. Do 10. 4. 2019 mohou zájemci podávat své přihlášky. Dne 24. 4. 2019 bude první zasedání konkursní komise, kdy budou otevírány obálky s přihláškami a budou vybrání konkrétní zájemci, kteří budou pozváni k samotnému konkursu. Ten proběhne dne 15. května 2019. Předsedající vyzval přítomné zastupitele a veřejnost k vyjádření se, nikdo se nevyjádřil. Předsedající dal hlasovat o návrhu.  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Panenský Týnec schvaluje jmenování konkursní komise k provedení 
konkursního řízení na obsazení místa ředitele/ředitelky Základní školy Panenský Týnec. 
Výsledek hlasování: Pro 8. Proti 0. Zdrželi se 0.  
Usnesení č. 02/2019/13 bylo schváleno.  Předsedající informoval přítomné o uzavření smlouvy o bezúplatném převodu pozemků z vlastnictví České republiky (Státního pozemkového úřadu) do vlastnictví městyse. Jedná se o pozemky v cestě Na šibeníku. V současné době je téměř 80% pozemků obecních. Chybí jen několik pozemků, které bude potřeba směnit, aby cesta byla ve vlastnictví městyse. Poté bude moci dojít v této části městyse k postupnému budování inženýrských sítí. Pozemky, které byly od státu převedeny a tvoří značnou část cesty, jsou v celkové hodnotě cca 4.000 Kč. Předsedající dále uvedl, že na některých těchto pozemcích, jsou uzavřeny nájemní smlouvy. Jedná se o zanedbatelné částky a po domluvě s nájemci se zřejmě přistoupí na odstoupení od smluv. Předsedající vyzval přítomné k vyjádření se. Nikdo se nevyjádřil. Bylo hlasováno.  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Panenský Týnec bere na vědomí informaci o uzavření smlouvy o bezúplatném 
převodu pozemků č. 1001991935 uzavřené mezi Českou republikou (Státní pozemkový úřad) a 
Městysem Panenský Týnec. 
Výsledek hlasování: Pro 8. Proti 0. Zdrželi se 0.  
Usnesení č. 02/2019/14 bylo schváleno.  Předsedající předal slovo veliteli JSDH Vaškovi Henzlovi, který seznámil přítomné s výpůjční smlouvou na zařízení PPS Tohatsu. Vypůjčení tohoto zařízení stradonickému sboru zastupitelé probírali již na předešlém zasedání. Jedná se o bezplatnou výpůjčku pro neziskové účely požárního sportu mládeže. Předsedající uvedl, že nevidí důvod proč přístroj Stradonicím nepůjčit. Městys přístroj nevyužívá a takto poslouží dobré věci. Předsedající vyzval přítomné zastupitele a veřejnost k vyjádření se. Nikdo se nevyjádřil. Bylo hlasováno o návrhu. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Panenský Týnec schvaluje smlouvu o výpůjčce PPS Tohatsu VC 85 r. v. 2014 
uzavřené mezi Městysem Panenský Týnec a SDH Stradonice. 
Výsledek hlasování: Pro 8. Proti 0. Zdrželi se 0.  
Usnesení č. 02/2019/15 bylo schváleno.  Předsedající informoval přítomné o situaci s výstavbou kanalizace. Na předchozím zasedání předsedající informoval, že se stavba předává zhotoviteli a v nejbližší době se začne stavět. Situace se však zkomplikovala. Státní fond životního prostředí sdělil, že byla navržena finanční oprava ve výši 25%, což je cca 7 250 000 Kč z přidělené dotace. Po přezkoumání smlouvy s dodavatelem a podmínek výběrového řízení právními zástupci SFŽP, státní fond usoudil, že dodavatelská firma není schopna plnit v plném rozsahu to, co si DSO Panenský Týnec a Žerotín podmínilo ve výzvě. Předsedající uvedl, že nastalou situaci je možné vyřešit dvěma způsoby. Buď na finanční korekci přistoupit a pokusit se získat finance z jiných zdrojů, nebo vyhlásit nové výběrové řízení s novými podmínkami. Po konzultaci se SFŽP dobrovolný svazek zvolil druhou možnost, tedy zakázku přesoutěžit. Aby se předešlo stejné chybě, bude nové výběrové řízení dvoukolové. V prvním kole budou účastníci prokazovat kvalifikaci, v druhém užším řízení se bude posuzovat cena stavby. Tento postup je sice zdlouhavější, ale předejde se chybám, které se vyskytly v prvním výběrovém řízení. Předsedající vyzval přítomné k vyjádření se. Z veřejnosti se dotázal pan Petr Bárta, na kdy je tedy stanoven termín stavby. Předsedající na dotaz odpověděl, že předpokládaný termín stavby je cca za 3 měsíce, ale záleží i na tom, jak dlouho bude SFŽP nové výběrové řízení hodnotit. Konkrétní termín v tuto chvíli nelze sdělit. Proběhla diskuze, z tohoto bodu nevyplynulo žádné usnesení.  Další informace se týkala zkapacitnění obchvatu Panenského Týnce. Předpokládaný termín zahájení stavby je srpen letošního roku. V první fázi by se měly začít stavět kruhové objezdy, následně sjezd u čerpací stanice a most ke hřbitovu, ten bude po celou dobu stavby přístupný. Dále se bude opravovat most u Hořešovic a v Kutrovicích, tam bude provoz řízen kyvadlově pomocí semaforů. Přes Panenský Týnec objízdné trasy plánovány nejsou. Stavbou obchvatu se zkomplikuje cesta do Prahy, Louny připravují jednání ohledně zřízení přímého vlakového spojení do Prahy. Proběhla diskuze. Z tohoto bodu nevyplynulo žádné usnesení.  Předsedající informoval, že se zastupitelé na poradě dohodli na podání inzerátu na Úřad práce na obsazení pracovního místa na údržbu zelně a obecního majetku a obsluhu techniky. Městys se musí řídit dle zařazení do platových tříd. Pracovní zařazení se pohybuje v rozmezí třídy 3 až 5. Záleží především na náplni práce. Bude podána hlášenka na úřad práce. Místostarosta je v kontaktu s pánem z Hořešoviček, který to zde zná a o místo by měl zájem. Je důchodce, ale ještě pracuje. V městysi by mohl pracovat na částečný úvazek. Z veřejnosti vyjádřil pan Petr Bárta názor, že pracovník údržby zeleně by zde měl být na plný úvazek, na částečný úvazek to nemá smysl. Zaměstnanec by měl také ke své práci vztah. Tento problém se řeší již léta a zatím nikdo nebyl schopen takové pracovní místo vytvořit. Pan Jiří Kučera odvětil, že v dnešní době je problém takového zaměstnance na trhu práce najít. Inzerát je podaný na plný úvazek, ale pokud se nikdo nepřihlásí, je zde možnost částečného úvazku. Pan Petr Bárta reagoval, že tento problém se řeší již léta a zatím nikdo nebyl schopen takové pracovní místo vytvořit. Tato situace měla řešit již dávno. Reagoval Václav Henzl. Je pravda, že situaci dosud nikdo neřešil, ale řeší se nyní podáním inzerátu. Proběhla diskuze. Předsedající dal hlasovat o návrhu usnesení.  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Panenský Týnec pověřuje starostu a předsedkyni finančního výboru k podání 
inzerátu na Úřad práce na obsazení místa pracovníka údržby obecního majetku, veřejné zeleně. 
Výsledek hlasování: Pro 8. Proti 0. Zdrželi se 0.  
Usnesení č. 02/2019/16 bylo schváleno. 










































































































